

Title (en)

Process and means to generate a time indication for different places.

Title (de)

Vorrichtung und Verfahren zum Erzeugen einer Zeitangabe für verschiedene Orte.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour générer une fonction de temps pour des lieux différents.

Publication

**EP 0154096 A2 19850911 (FR)**

Application

**EP 84402184 A 19841030**

Priority

US 54706283 A 19831031

Abstract (en)

The invention relates to a clock which procures various time parameters from the name of a place communicated to it. The displaying of the name of the particular selected place allows the calculation and automatic displaying, for this place, of time indicators such as: hours, minutes, months, days and phase of the moon, with calculation and displaying of the Gregorian calendar and of the Islamic calendar, with moreover indication of the direction of a favoured place such as Mecca and of the hour of the various Islamic prayers, indicated by an image on the screen and a sound signal.

The invention applies mainly to Moslems, for use in calling to prayer and indicating the direction of Mecca, but may also serve in other applications.  
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une horloge qui procure différents paramètres de temps à partir du nom d'un lieu qu'on lui communique. L'affichage du nom du lieu sélectionné particulier permet le calcul et l'affichage automatique, pour ce lieu, des fonctions de temps telles que : heures, minutes, mois, jours et phase de la lune, avec calcul et affichage du calendrier grégorien et du calendrier musulman, avec en outre une indication de la direction d'un lieu privilégié tel que la Mecque et de l'heure des différentes prières musulmanes, indiquées par une image sur l'écran et un signal acoustique. L'invention trouve son application principale chez les Musulmans, pour servir d'appel à la prière et d'indicateur de la direction de La Mecque, mais peut également servir pour d'autres applications.

IPC 1-7

**G04G 3/00; G04G 9/00**

IPC 8 full level

**G04G 99/00** (2010.01); **G04G 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G04G 9/0076** (2013.01)

Cited by

FR2781064A1; NL1001683C2; US5721713A; CH688949GA3; EP0721155A1; GR1000170B; CH688731A5; FR2643473A1; EP0606576A1; CH684234GA3; US5379272A; FR2681159A1; WO2010130267A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0154096 A2 19850911; EP 0154096 A3 19860820; JP S60133389 A 19850716**

DOCDB simple family (application)

**EP 84402184 A 19841030; JP 22600084 A 19841029**